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Saksliste 

Utvalgs- 
saksnr 

Innhold Unntatt 
offentlighet 

PS 
110/18 

Godkjenning av innkalling  

PS 
111/18 

Godkjenning av sakliste  

PS 
112/18 

Godkjenning av protokoll fra forrige møte  

PS 
113/18 

Rehabilitering av Skodsberg renseanlegg - budsjettjustering  

PS 
114/18 

Orienteringer  

PS 
115/18 

Referatsaker  

PS 
116/18 

Grunngitte spørsmål etter § 20 i reglement for utvalg  

PS 
117/18 

Forespørsler  

 
 

PS 110/18 Godkjenning av innkalling 

Behandling i Formannskap - 01.11.2018  
 
 

Vedtak 
 
Innkallingen ble enstemmig godkjent. 
 
 

PS 111/18 Godkjenning av sakliste 

Behandling i Formannskap - 01.11.2018  
 
 

Vedtak 
 
Sakslisten ble enstemmig godkjent. 
 
 



PS 112/18 Godkjenning av protokoll fra forrige møte 

Behandling i Formannskap - 01.11.2018  
 
 

Vedtak 
 
Protokoll fra forrige møte ble enstemmig godkjent. 
 
 

PS 113/18 Rehabilitering av Skodsberg renseanlegg - budsjettjustering 

Behandling i Formannskap - 01.11.2018  

Rådmannens innstilling 
1. Kommunestyret bevilger kroner 4.500.000 eks mva slik at rehabilitering/utbygging av 

Skodsberg renseanlegg kto. 02306.4441.350 er finansiert i sin helhet.  
2. Det omdisponeres hhv kroner 600.000,- fra bevilgede midler innenfor vann kto 

09100.4440.345 og kroner 400.000,- fra trykkavløp kto. 09100.4441.353 til å dekke 
finansiering av rehabilitering/utbygging av renseanlegget kto. 09100.4441.350 

3. Resterende på kroner 3.500.000,- dekkes ved bruk av lån kto 09100.4441.350.  
 
Representanten Nils Håkon Sandtorp (KRF) fremmet, på vegne av Høyre, Senterpartiet og 
Kristelig Folkeparti, følgende tilleggsforslag til rådmannens innstilling: 
Formannskapet er ikke fornøyd med at administrasjonen har utført arbeider utover bevilgede 
rammer for å ferdigstille dette prosjektet. Formannskapet ber Rådmannen i fremtidige prosjekter 
styre slik at det ikke bestilles varer og tjenester utover vedtatte budsjetter. I de tilfeller hvor 
Rådmannens eget personell ikke har kompetanse på å sikre kostnadsstyring innenfor budsjetter, 
skal det innleies konsulenter som sikrer dette. 
 
Formannskapet vil ha fremlagt i neste møte et detaljert VA regnskap pr. oktober 2018 og en 
kvalitetssikring av kostnadene på videre vedtatt utbygging. Formannskapet vil også se fremtidig 
kostnadsnivå for innbyggerne sine VA kostnader, når full utbygning er gjennomført. 
 
Rådmannens innstilling med tilleggsforslaget fra Nils Håkon Sandtorp (KRF) ble enstemmig 
vedtatt. 
 
 

Vedtak 
 

1. Kommunestyret bevilger kroner 4.500.000 eks mva slik at rehabilitering/utbygging av 
Skodsberg renseanlegg kto. 02306.4441.350 er finansiert i sin helhet.  

2. Det omdisponeres hhv kroner 600.000,- fra bevilgede midler innenfor vann kto 
09100.4440.345 og kroner 400.000,- fra trykkavløp kto. 09100.4441.353 til å dekke 
finansiering av rehabilitering/utbygging av renseanlegget kto. 09100.4441.350 

3. Resterende på kroner 3.500.000,- dekkes ved bruk av lån kto 09100.4441.350.  
 



Formannskapet er ikke fornøyd med at administrasjonen har utført arbeider utover bevilgede 
rammer for å ferdigstille dette prosjektet. Formannskapet ber Rådmannen i fremtidige prosjekter 
styre slik at det ikke bestilles varer og tjenester utover vedtatte budsjetter. I de tilfeller hvor 
Rådmannens eget personell ikke har kompetanse på å sikre kostnadsstyring innenfor budsjetter, 
skal det innleies konsulenter som sikrer dette. 
 
Formannskapet vil ha fremlagt i neste møte et detaljert VA regnskap pr. oktober 2018 og en 
kvalitetssikring av kostnadene på videre vedtatt utbygging. Formannskapet vil også se fremtidig 
kostnadsnivå for innbyggerne sine VA kostnader, når full utbygning er gjennomført. 
 
 
 

PS 114/18 Orienteringer 

Behandling i Formannskap - 01.11.2018  
 
Det var ingen orienteringer.  
 

Vedtak 
 
 
 

PS 115/18 Referatsaker 

Behandling i Formannskap - 01.11.2018  
 
Det var ingen referatsaker. 
 

Vedtak 
 
 
 

PS 116/18 Grunngitte spørsmål etter § 20 i reglement for utvalg 

Behandling i Formannskap - 01.11.2018  
 
Det var ingen grunngitte spørsmål. 
 

Vedtak 
 
 
 



PS 117/18 Forespørsler 

Behandling i Formannskap - 01.11.2018  
 
Det var ingen forespørsler. 
 

Vedtak 
 
 
 


